
P r o t o k ó ł Nr XXXX/2022
z sesji Rady Gminy Skoroszyce
z dnia 7.12.2022 r.

W dniu 7.12.2022r w  Sali Posiedzeń Urzędu Gminy w Skoroszycach odbyła się 
Nadzwyczajna Sesja Rady Gminy, zwołana na wniosek Wójta Gminy Skoroszyce.

Na sesji obecnych było 12 radnych
Nieobecni: Radna Gmyr , Radna Gawlas i Radny Klimas
Ponadto obecni byli:
Pani Wójt – Barbara Dybczak, Z-ca Wójta – Pan Bernard Rudkowski, Pani Skarbnik –
Jadwiga Piela, kierownik GZEASiP- Pani Danuta Trzaskawska oraz ZOiW Magdalena 
Bereźnicka

Ad 1.Przewodniczący Rady Gminy Skoroszyce Pan Henryk Sokołowski przywitał obecnych i
otworzył obrady, wyjaśnił,że sesja została zwołana na wniosek Wójta.

Przewodniczący RG przeszedł do odczytania porządku obrad.

1 Otwarcie obrad.

2 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2022.

3 Podjęcie uchwały zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finanso-

wej.

4 Sprawy różne.

5 Zakończenie obrad.

Ad.2 Po odczytaniu porządku obrad PRG  oddał głos Pani Wójt, która wyjaśniła powód 
zwołania Sesji nadzwyczajnej, którym jest brak wystarczających środków na rozbudowę 
Pawilonu sportowego w Skoroszycach.
Zaistniała potrzeba  wyodrębnienia tych środków w budżecie gminy. 
Następnie  Przewodniczący RG poprosił o zabranie głosu p. Skarbnik, która skomentowała 
potrzebę zmian w uchwale budżetowej na 2022 r. prosząc jednocześnie radnych o ich 
zaakceptowanie. Zmiany, jak wyżej wspomniano dot. Przebudowy Gminnego Obiektu 
Kultury i Sportu. Wyjaśniła, że na ten cel brakuje 100 tys. zł. Środki zostaną ściągnięte z 
wiersza II Etap Budowy Przedszkola w Skoroszycach.

Następnie Przewodniczący RG  przeszedł do czytania uchwały  w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2022., po czym zaproponował głosowanie.
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Gmyr, Radnej Gawlas  
Radnego Klimasa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X



2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna nieobecna
6. Gmyr Czesława nieobecna
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin X
10. Klimas Piotr nieobecna
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz X
Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała w sprawie zmian w budżecie 2022 r. została 
przyjęta.

Ad.3 PRG przeszedł do pkt 3 porządku obrad podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w
sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej. 
Wyjaśnił, że WPF powiązany jest z uchwałą budżetową, p.Skarbnik dodała, że  plan zadań i 
zakupów inwestycyjnych Gminy Skoroszyce realizowanych w 2022 roku  zapisano w WPF.

Przewodniczący RG   przeszedł do czytania uchwały, po czym zaproponował głosowanie.
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Gmyr, Radnej Gawlas  
Radnego Klimasa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna nieobecna
6. Gmyr Czesława nieobecna
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin X
10. Klimas Piotr nieobecna
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej została przyjęta.  



W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Gmyr, Radnej Gawlas  
Radnego Klimasa

AD 4. Następnie PRG przeszedł do pkt sprawy różne.
Głos zabrał Radny Winnik  zapytał czy coś wiadomo w sprawie węgla.
Z-ca Wójta odpowiedział, że termin nie jest podany oraz, że sprawa jest monitorowana przez 
pracownika merytorycznego.
Radna Fornalik pytała o możliwość częstszego wywozu odpadów zmieszanych.
Z-ca Wójta wyjaśnił , że taka obowiązuje nas umowa z firmą odbierającą odpady i działamy 
na jej podstawie, przetarg odbędzie się na początku przyszłego roku.
Nastąpiła obszerna dyskusja o odpadach, prognozowanych cenach wywozu, wzmożonych 
kontrolach,
Radna Borelowska poruszyła problem wyłączania oświetlenia oświetlenia (zegary), Z-ca 
Wójta dodał, ze jest to proces, który potrwa.
Przewodniczący RG przypomniał o konieczności prześledzenia przez radnych projektu 
uchwały budżetowej na 2023 r. i przygotowanie się na najbliższą Komisję.
Następnie Radny Srebniak poruszył temat ustawy OZE, wyrażając zaniepokojenie związane z
ewentualnym postawieniem wiatraków prądotwórczych zbyt blisko miejscowości i 
związanych z tym niedogodnościami.
Wielu radnych zgodziło się z nim , ale też mówiono o tym jaka może być wymierna korzyść z
takiego stanu rzeczy.
Radna Fornalik zapytała jeszcze czy temat szkoły jest już zamknięty.
Z-ca Wójta odpowiedział, że aneks jest już podpisany.
Radny Winnik oświadczył, że wiata w Mroczkowej jest już gotowa.

AD 5. Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący RG podziękował za obecność i  zamknął 
obrady.

Sporządziła:
Renata Czeropska


